
 

BRM.0012.7.15.2018           

 

 

Protokół nr 1/2018 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 3 grudnia 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 13.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Żukowska     – Przewodnicząca Komisji 

2. Magdalena Łośko     – Członek Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak     – Członek Komisji 

4.  Maciej Basiński      – Członek Komisji 

5.  Jacek Tarczewski     – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej Inowrocławia. 

3. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

4. Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa. 

5. Katarzyna Bachorska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Maria Żukowska - Przewodnicząca Komisji, która zgodnie 

z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 5 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Proponuję, aby w pierwszej kolejności zaopiniować projekty uchwały budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019. Poddaję pod głosowanie propozycję zmiany kolejności. 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad ze zmianą? 

 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 
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4. Zapoznanie Komisji z roczną oceną zanieczyszczeń powietrza w Inowrocławiu w 2017 

roku. 

5. Ocena wykonywanych inwestycji związanych z Uzdrowiskiem Inowrocław. 

6. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

7. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

8.   Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 oraz projekt 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019 – 2032. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu nr IV/20018 Sesji Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Radny zadał pytanie dot. parkingu przy ulicy Bocznej oraz innych inwestycji.  

Wypowiedź bez mikrofonu - niezrozumiała. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Pewne rzeczy już w tym roku udało się zrobić. Inwestycja przy ulicy Magazynowej została 

rozszerzona, w związku z tym projekt parkingu został zmieniony. Zrobimy odwodnienie, muszą 

zostać przeprowadzone zmiany okablowania elektrycznego nalężącego do PKP. Złożyliśmy 

wniosek, aby została przeprowadzona inwestycja części uzdrowiskowej. Ten projekt zakłada 

remont Tężni ( renowacja, oświetlenie). Czekamy na rozstrzygnięcie konkursu.   
 

Innych pytań nie było. 
   
Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2019? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 2, wstrzym. się – 0. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019 – 2032? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad 4. Zapoznanie Komisji z roczną oceną zanieczyszczeń powietrza w Inowrocławiu 

w 2017 r. 
 

Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła przedmiotowy materiał. 

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja. 
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Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Z jakiej stacji są te pomiary? 
 

Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Jeżeli chodzi o Inowrocław to jest stacja w Solankach, ul. Solankowa. To są stacje WIOŚ.  
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Ile mamy takich stacji?  
 

Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Mamy 1 stację. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Czy jest możliwość, aby zainstalować jeszcze jedną stację np. w Mątwach? 
 

Kamila Michalak – Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Wiem, że była taka propozycja z Budżetu Obywatelskiego. Biuro Prawne zasugerowało, że to 

jest zadanie Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska i Miasto w ramach Budżetu 

Obywatelskiego nie może. W lokalizacji Mątewskiej te dane zawsze będą słabsze, niż 

w lokalizacji Solanek. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Proszę się zorientować, czy można wystąpić o stację mobilną. 
 

Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Dobrze wystąpimy do WIOŚ. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Czy występowaliście państwo do WIOŚ w sprawie rozszerzenia tej stacji, aby te pomiary 

obejmowały ten pył szkodliwy dla zdrowia. 
 

Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Ten pył Benzen, który nam pokazuje w PM 10 ten pomiar został przekroczony w stosunku co do 

poprzedniego roku. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Ten pył PM 10 jest najbardziej niebezpieczny dla zdrowia, a my tych pomiarów nie mamy. Ja 

wnioskuję, abyście wystąpili o rozszerzenie tej stacji.   
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ja proponuję, aby taką stację zainstalować w innym miejscu, ponieważ w Solankach jest 

najczystsze powietrze. Najbardziej zanieczyszczone jest w Mątwach, więc proponuję aby stacja 

była poza tymi obszarami. Wtedy te pomiary byłyby najbardziej wiarygodne. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Ten program wymiany pieców na pewno w jakimś stopniu pomoże. To jest duży plus i warto tą 

drogą podążać. 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Idziemy w dobrym kierunku. 
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Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Dlaczego te zakłady wymienione w materiale to tylko od nich mamy dane? 

 

Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Dlatego, że tylko one mają pozwolenie zintegrowane. 

 

Ad 5. Ocena wykonywanych inwestycji związanych z Uzdrowiskiem Inowrocław. 

 

Katarzyna Bachorska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Przedstawiła materiał. 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Brakuje mi w tym materiale ile to kosztowało. Czy podmioty gospodarcze, które korzystają        

z Parku, mam na myśli uzdrowiska, które są w sąsiedztwie Parku, czy w jakiś sposób 

partycypują w kosztach, oprócz tych kosztów, z opłaty klimatycznej. Dzięki tej opłacie 

otrzymujemy dotację z państwa i dzięki temu mamy więcej środków na inwestycje. 
 

Katarzyna Bachorska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Jeżeli chodzi o finanse, te dwa pierwsze etapy, które były przeprowadzone w 2017 r. to każdy ten 

etap kosztował ok. 250 tysięcy złotych i ten w 2018 r. ponad 400 tysięcy złotych. Chodzi tutaj 

o te alejki, które są ujęte w materiale. Do tego dochodzi nadzór archeologiczny oraz projekt. 

Jeżeli chodzi o partycypację w kosztach to ja sobie nie przypominam. Nikt nie wnosił żadnego 

wkładu finansowego w prace wykonywane na terenie Parku. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Czy Miasto występuje z taką propozycją? 

 

Magdalena Łośko– Członek Komisji: 

Na pewno występowało przy budowie parkingu przy sanatorium „Przy Tężni”, ale tam Pan 

Dyrektor nie wyraził zgody. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Z tego co pamiętam to mówiliśmy na poprzedniej Komisji, że mamy zająć się parkingiem. Ilość 

tych miejsc parkingowych rozluźni tą sytuację parkingową w Parku Solankowym. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Trzeba pamiętać, że w Parku Solankowym nie można zrobić parkingu na więcej niż 50 miejsc.  

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ja chciałbym porozmawiać na temat tężni. One są w złym stanie, ale rozmawialiśmy, że na 

początku nowej kadencji wrócimy do tych rozmów. Czy na 2019 r. są konkretne pomysły? 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Złożyliśmy wniosek o remont tężni oraz doświetlenie wszystkich chodników wewnątrz i na 

zewnątrz tężni. Jeżeli dostaniemy dofinasowanie to będziemy realizować tą inwestycję.  
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Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Jak dostaniemy to rozumiem, ze problem jest rozwiązany, ale jak nie to co wtedy? 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Jeżeli nie dostaniemy, to zajmie się tym wydział. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Zaniepokoiło nas również to, że żadna firma nie chce przystąpić do przetargu, tylko zlecamy do 

PGKiM. Dotyczy to tylko niezbędnych rzeczy, które są wymieniane, typu belka, tarnina. Tężnie 

są atrakcją Inowrocławia i my musimy zrobić tak, aby przyciągną ludzi.  

 

Katarzyna Bachorska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej: 

Zrobiliśmy alejki, wieżę. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Prawdopodobnie kosztorys zniechęca.  

 

Kamila Michalak - Kierownik Referatu Środowiska i Rolnictwa: 

Tutaj dochodzi do tego jeszcze problem z umiejętnościami wykonania tego remontu. Mało jest 

specjalistów, którzy wykonują tego typu remonty. I tutaj jest powód.  

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Czyli czekamy na te fundusze. 

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Jeżeli zostaną przyznane to kiedy zostaną przekazane te środki? 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Dokładnie nie odpowiem, ale niebawem. 

 

Innych pytań nie było. 
 

Radny Maciej Basiński złożył ustny wniosek o reasumpcję głosowania z uwagi na zamieszanie 

na sali przy części wspólnej dla wszystkich Komisji przy opiniowaniu Budżetu na 2019 r. 

Dotyczy głosowania nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2019 – 2032? 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019 – 2032? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 2, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 6. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji. Proponuję na to stanowisko pana 

Patryka Kaźmierczaka. 
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Czy są inne propozycje? 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili innej kandydatury. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Radny  Patryk Kaźmierczak: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

W związku z powyższym przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za tym, aby zastępcą 

Przewodniczącego Komisji został pan Patryk Kaźmierczak? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 2. 

 

Zastępcą Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej został pan Patryk Kaźmierczak. 

 

Ad 7. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 
 

Maria Żukowska– Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła propozycję planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Członkowie w trakcie dyskusji ustalili plan pracy Komisji. 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Propozycja tematy w miesiącu marcu 2019 r. Ocena bezpieczeństwa i funkcjonowanie 

monitoringu w Parku Solankowym. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Radny zaproponował, aby spotykać się w różnych podmiotach gospodarczych np.  w sanatorium 

i zapoznać się z ich działalnością. Nasze Uzdrowisko jest słabo wypromowane.   

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Miasto Inowrocław nie ma sanatorium jako jednostki podległej.    

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Wiem o tym. Ja mówię, aby skorzystać z życzliwości tych podmiotów, które funkcjonują            

w strefie uzdrowiskowej. Można zadzwonić, zapytać. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

To jest dobry pomysł. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Jedno Uzdrowisko jest Marszałkowskie, nie prywatne. 

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Możemy zaprosić wszystkich właścicieli na Komisję. 
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Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Ale trzeba wiedzieć o czym z nimi rozmawiać. Czy dać temat wspólny, czy wysłuchać ich 

bolączek.  

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Może zaproponować jakie są ich oczekiwania dot. promocji. Czy zapraszamy wszystkich na 

posiedzenie Komisji, czy odwiedzamy? 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Komisja mogłaby się odbyć w konkretnym sanatorium.   

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Myślę, że pierwsze spotkanie można zrobić w Urzędzie. Zobaczymy jak z ich strony to wygląda 

i wtedy każde spotkanie można zrobić w innym sanatorium.  

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Ale już takie Komisje były. 

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Ale nie każde tematy są związane z sanatoriami. Można sporadycznie Komisje zrobić w jakimś 

Sanatorium, ale żeby to robić co miesiąc to nie jestem zwolennikiem. To będzie decydować 

Przewodnicząca. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie mówimy, że co miesiąc, ale na początek możemy zaprosić przedstawicieli. Będziemy 

wiedzieli na czym pracujemy. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Nie wiemy czy nas zaproszą. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

To może w tym Sanatorium Marszałkowskim się spotkać. Jakie macie Państwo propozycje? 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Można spróbować. 

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

To już Pani Przewodnicząca zadzwoni i wtedy ustali. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

To w styczniu zajmiemy się promocją Uzdrowiska. Może ich zaprosić. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Może ktoś z Urzędu przygotuje. Jest Wydział Promocji, który pracuje nad promocją, 

wizerunkiem Miasta. I od nich zaczniemy, aby nam przedłożyli. Wtedy my swoje uwagi 

możemy dołożyć.  

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Może tak. Najpierw niech Wydział Promocji przedstawi. 
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Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Niech przedstawia plan promocji Uzdrowiska na rok aktualny. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Uwzględniłam propozycję. Naczelnik Wydziały Promocji przygotuje mam plan Promocji 

Uzdrowiska na rok 2019 r. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

W maju mamy budżet.  

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

W lutym proponuje temat: Ocena funkcjonowania programu wymiany pieców na ekologiczne za 

ten rok 2018 r. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ogrzewanie w lutym, jak najbardziej. 

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Można zrobić też w 2019 r. 

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Może być 2018/ 2019. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

W miesięcy czerwcu nie tylko ocena stanu sanitariatów, tylko stan utrzymania całego Parku 

Solankowego, zieleń i funkcjonowania Parku, dostępności.  
 

Odnoście wpływów z opłaty uzdrowiskowej, to księgowy przygotuje. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Można rozszerzyć lata. Bo z 2 lat to trudno porównać. Kuracjuszy nam przybywa, więc do 

budżetu wpływa więcej pieniędzy.  

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

To z ostatnich pięciu lat. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

I co z tego, że przeanalizujemy. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Będziemy wiedzieć, czy kuracjuszy przybywa czy ubywa. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Nie trzeba tego analizować, można iść do księgowej i dostaniemy analizę. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Ale jeżeli będziemy patrzeć tymi kategoriami, to jutro się przejdę po Parku Solankowym i nie 

trzeba będzie zwoływać Komisji. 
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Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Może inaczej powinniśmy się tym zająć. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

To proszę jakiś temat zaproponować.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Ja już zaproponowałem, wiec wystarczy. 

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Ja uważam, że jest to dobry pomysł. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Opłata uzdrowiskowa, to jest budżet Miasta. Ostatnio usłyszeliśmy, że Uzdrowisko zarabia samo 

na siebie. Jeżeli zobaczymy, że z jakiegoś powodu maleją te wpływy to znaczy, że coś jest nie 

tak.  

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Wnioski możemy przedłożyć do pracy w II półroczu.  

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Przegłosujemy to, a do sesji możemy się zastanowić. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Można dołożyć jakiś temat na sesji. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

W każdym miesiącu mamy nad czym debatować.  

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Jestem za. 

 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

W tym półroczy skupimy się na Parku Solankowym, jak jest przygotowany do sezonu.               

W przyszłym półroczu zastanowimy się nad szerszą formą, ponieważ Uzdrowisko to nie jest 

tylko Park Solankowy.   

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Też się zgadzam z tym. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z państwa jest za przyjęciem proponowanego planu pracy ze zmianami? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

PLAN PRACY KOMISJI UZDROWISKOWEJ NA I PÓŁROCZE 2019 r. 
 

STYCZEŃ 

- Plan promocji Uzdrowiska na 2019 r. 
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LUTY 

- Ocena funkcjonowania programu wymiany pieców na ekologiczne 2018/2019. 

MARZEC 

-  Ocena bezpieczeństwa  i funkcjonowania monitoringu w Parku Solankowym. 

KWIECIEŃ 

-  Analiza wpływów z opłaty uzdrowiskowej za lata 2013 – 2018. 

MAJ 

-  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

-  Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 

CZERWIEC 

-  Ocena stanu Parku Solankowego. 

 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2019 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad 8. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Maria Żukowska 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


